
Styrelsemöte, Byalaget 20141203 hos Lars Åke Holm

Närvarande: Lars-Åke Holm, Fredrik Bothén, Pontus Carlström, Jenny Graflind, Janice Leijon, Lars 
Johansson, Sofia von Platen, Håkan Gustafsson

Frånvarande: Eva Ljungkvist, Linda Christjansen, Lars Bjerhage

Protokoll

1. Ekonomi
I nuläget finns det 169 medlemmar och på kontot finns 32858 kr. Vi ligger 1278 kr plus för året.

2. Adventsfikat
Janice går igenom förberedelserna inför adventsfikat. Allting är ordnat och bokat. Eldkorgar, lotteri, 
musik, glögg. Vi ses kl 14.00.

3. Föreläsare
Sophia Zackrisson ska föreläsa 11 december. Vi tror att det kommer många. Ca 40-50 personer. 
Håkan öppnar och har grejorna (projektor, duk, sladdar). Pontus hjälper att montera upp. Är där på 
plats kl. 18.15. 

4. Framtida föreläsare
Peppe Eng och Eva Ljungkvist (brandskydd).

5. Medlemmar
För att öka antalet medlemmar har det beslutats om att dela ut lappar med inbetalningskort. Sen 
ett nytt utskick i april.

6. Byalagsråd
Lars J ska gå på detta samrådsmöte den 10 december kl 15.00. Håkan följer med. Kommer ta upp 
en ärendekalender. Något som kanske byalagets styrelse också borde använda sig av. 

7. Kommunala projekt fokus Svarte
Ommålning av tunnel kommer att ske under första kvartalet 2015. 2016 tror vi att det ska finnas 
pengar till parkeringen. Frågan är bara var den placeras. I somras fick kommunen möjlighet att 
köpa "Pizzeriamarken".

Lars Johansson       Sofia von Platen           Pontus Carlström
Justerare                  Justerare                      Sekreterare


